
 

Lindeballe og Omegns Borgerforening 

Referat LOB bestyrelsesmøde 6. maj 2024  

 

Deltagere: Lillian, Tine, Henrik, Michael, Stine, Birgitte, Tina. 

Afbud: Henriette. 

Referat: Tina 

 

Referat fra 12. marts godkendt m. flg. bemærkninger: 

Kasser: Tine 

Ligeledes er det bestemt, at det sendes ud til bestyrelsen først, især nu, hvor 

sekretæren (læs Henriette) er sygemeldt. 

Birgitte kontakter Henriette vedr. Langtids sygemelding. Det blev diskuteret vigtigheden i 

at invitere extra suppleant ind, så vi har hænder nok, dette er nok ikke muligt, men mulig 

udskiftning hvis Henriette ikke er klar. 

Det fremgår ikke klart af konstitueringslisten, hvem der varetager hvad. 

Der skal opdateres på LOB, og en funktionsliste skal beskrives. 

Birgitte sørger for dette.  

 

Forårsrengøring: 

Borde og bænke er flyttet, dagen gik fint og ca 30 deltog. Alle gav en hånd, og der var ikke 

meget affald på stierne. Mindesmærke samt legeplads fik en ordentlig omgang. 
Påtænker at lave lidt børnearrangement til næste oprydning. 

 

Flagalle: 

Der blev fundet og gravet huller, Flagene blev sat og der er nu taget fotos af hver enkelt, 

så det bliver nemmere fremover.  

 

 

 



Planlægning af fællesmad d. 23/5  

Annemette og Knud dækker borde og stiller op. 

Eva Henriksen og Henrik Skelbæk laver mad. 

Stine laver ny invitation og sender til Lillian som sender ud til medlemmer. 

Tine tager imod og laver Opvask fælles til sidst, det er bestyrelsens ansvar at der er 

ryddet op. 

Tine Checker drikkevarer til arrangementet. 

Der skal laves en checkliste/drejebog til hver arrangement, så dette ligger til grundlag, 
og det vil gøre tingene nemmere fremadrettet. 

 

Skt. Hans 23/6 

Bål: Henrik 

Heksen: Mette 

Teltopsætning: 

Kl. 16.00 22/6: 

Borde og bænke samt telt sættes op. Der skal skrives rundt til de frivillige der har sagt de 

vil hjælpe. Michael, Henrik samt Stine er tovholder på dette. 

Teltnedtagning: Mandag kl. 17.30 Meldes ud til frivillig listen. Michael varetager dette. 

Maden:  

Betty, Jytte samt Tina er tovholder på dette. 

Der skal skrives ud til de frivillige der vil koge samt marinere. 

Drikkearer: Tine sørger for dette. 

Salater og kartofler, samt kager: Michael er tovholder på dette og kontakter frivillige   

Medlemmer medbringer selv drikkevarer bestik og service samt kaffe. 

Grill folk: Henrik sørger for dette 

Tilmeldning: Tine tager imod og laver lister til betaling. 

Invitation: Lillian sender ud og designer. 

125,- pr. Person 

Børn under 12 år spiser gratis. 



Birgitte kigger på arrangementer til børnene på aftnen. Bål og snobrød og lege. 

Båltaler: Birgitte spørger den nye præst alternativ kunne Birgitte være båltaler. 

Bålsange medbringes fra borgerforenings hus, det er de samme hvert år der uddeles og 

indsamles. 

Fremover laver vi en messenger gruppe, til haste beskeder når der skal koordineres i 

bestyrelsen. 

 

Havebesøg 22/8 

Lillian sender invitation ud. 

 

Nyt fra udvalg: 

Stier og legepladser: 

Stine Lillian og Henrik.  

Samtlige stier gennemgået, og der gives besked til Landbrug og fødevarer om, hvor der 

mangles skiltning. 

Ansøg af penge til udvidelse af legeplads. Udvalget skal/kan selv ansøge. Ved større 

ombygninger og ændringer skal det på dagsordenen. 

Petang diskuteres aktivt. 

 

Lokalrådet Vejlevest v/Henrik: 

Henrik fremskaffer grafisk tegning af Cykelrute, og fortæller hvornår denne bliver indviet. 

Der kommer et møde i Uhe ang, Vindmølletransport. Henrik vil senere informere om 

dette møde. 

 

 

Forsamlingshus udvalg: Tina 

Runde borde er ankommet og disse kan slås sammen, meget brugervenligt. 

WC er ordnet. 

Vi skal have undersøg om der er runde duge, til de nye borde. 



 

Bevillingsudvalget: 

Intet nyt. 

 

Informationsudvalg laves om til Kommunikations udvalg. 

Lillian og Stine  

Invitationer og div. Ligges på FB men sendes stadig på email også. 

 

Når vi laver arrangementer og inden invitationer sendes ud, så check om huset er ledigt, 

er der arrangementer som bestyrelsen ikke er informeret om, skal disse godkendes 

inden de ligges på FB, og her er det kommunikations udvalget der godkender. 

Karl Plovstrup skal have det tilsendt så det kan komme på hjemme siden. 

 

I øvrigt mht. hjemmesiden er der fejl i navnene på bestyrelsesmedlemmerne, og der er 

forældede annoncører på hjemmesiden.  Stine kigger på dette og kontakt til Plovstrup. 

Referatet fra sidst skal ligges på. 

   

Der skal udtænkes flere børne arrangementer til fremtiden. Det kunne være: 1. advent, 

Julemanden ankommer, juletræet bliver tændt. 

Halloween arrangement. 

 

Forslag om ”american supper” med internationalretter fra vore medlemmer i området 

kunne også være et arrangement. 

 

Når der skal udformes nyt program for 2025, bør man lave et årshjul. 

Bestyrelsen afholder møder inden store arrangementer. 

 

Sensommer fest 28/9 

Tina hyret ind som kok igen i år. 



Leif og røver historier. 

Muligvis Ferry Logan samt Tremlett pigerne underholdning. 

 

2/9 Bestyrelses møde kl. 18,00 

Der skal bookes hos Jytte. 

Gudmund laver Banko igen. Gevinster gennemgås 2/9. 

 

7/10 Bestyrelses møde vedr. Banko. 

Der skal sendes invitationer ud til dette samt ligges på hjemmesiden. 

Stine ordner dette. 


